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uygulamalardan dolayı dava açılması kararı 
alındı. Ayrıca Odamızın diğer hukuki sorunları 
değerlendirildi.

8 Eylül- İçlerinde üyemiz mühendislerin de 
bulunduğu 85 BEDAŞ çalışanının çeşitli 

bölgelere sürgün edilmesi üzerine Oda Yönetim 
Kurulu bir basın açıklaması yaptı. Açıklamada 
“Görevlendirme yazılarında ne rotasyondan ne 
de “başarısızlık” gibi bir nedenden bahsedil-
memektedir. Kaldı ki sözkonusu neden çalışan 
görevlilerin başarısızlığı bile olsa, bu yöntem 
görevlendirme yerlerindeki vatandaşları cezalan-
dırmak anlamına gelmektedir. Bu uygulamanın 
arkasında herhangi bir partizanlık ya da kişilerin 
siyasal görüşlerine yönelik bir cezalandırma ol-
duğunu düşünmek dahi istemiyoruz. Bu neden-
le BEDAŞ yetkilileri bir an önce bu uygulamanın 
nedenlerini açıklamalı ve çalışanları huzursuz 
eden geçici görevlendirmelere son vermelidir.” 
görüşlerine yer verildi.

9 Eylül- Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Hilmi 
Güler ile yapılan görüşmeye, TMMOB Yü-

rütme Kurulu Üyesi Hüseyin Yeşil, Oda Yönetim 
Kurulu Başkanımız Cengiz Göltaş, Yazman Üye 
M. Sıtkı Çiğdem ve Sayman Üye Mustafa Öztürk 
katıldılar. Görüşmede, Odamızın düzenlediği 
sempozyumlara ETKB, TEDAŞ, TEİAŞ ve TE-
TAŞ Genel Müdürlüklerinin katılması yönündeki 
talep iletildi. 

11 Eylül- TEDAŞ Genel Müdürü Haşim 
Keklik ve TEİAŞ Genel Müdür Yardımcısı 

Halil Alış ile Oda Yönetim Kurulu Yazman Üyemiz 
M. Sıtkı Çiğdem ve EMO İzmir Şube Yönetim 
Kurulu Başkanı Musa Çeçen görüştüler. 

12 Eylül- Hasan Balıkçı davasının beşinci 
duruşmasına EMO Yönetim Kurulu 

Başkanı Cengiz Göltaş, Yazman Üye M. Sıtkı 
Çiğdem, Sayman Üye Mustafa Öztürk, EMO 
Denetleme Kurulu Başkanı Mustafa Özdemir, 
Üyeler Bülent Mergen ve Hasan Azar katıldı.

13 Eylül- TMMOB 2. Danışma Kurulu Top-
lantısı’nda Odamız, Yönetim ve Onur 

Kurulu ile Ankara, İstanbul, İzmir ve Gaziantep 
Şube Temsilciliklerinden oluşan 13 kişinin katılı-
mı ile temsil edildi. Danışma Kurulu’nda 5 EMO 
Üyesi söz alarak görüşlerini açıkladı.

17 Eylül- Seydişehir Alüminyum Tesis-
leri’nin özelleştirilmeye çalışılması ve 

zarar ettirilmesi nedeniyle Oda Yönetim Kurulu 
bir basın açıklaması yaptı. “Seydişehir Alümin-
yum Tesislerini satın alana, Oymapınar HES be-
dava” başlıklı açıklamada “Stratejik önemi olan 

15 Ağustos- YK Yazman Üyesi M. Sıtkı 
Çiğdem, CNN Türk’te Çiğdem Anat’ın 

sunduğu 13:00 haberlerinde stüdyo konuğu 
oldu. Çiğdem, ABD’nin New York eyaletinde 
yaşanan elektrik kesintilerini değerlendirdi. 

22 Ağustos- KESK’in Güvenpark’ta sürdür-
düğü “İnsanca Bir Yaşam İçin Demokra-

tik Bir Türkiye” oturma eylemine destek vermek 
üzere katılım sağlandı.

27 Ağustos-Başkent Elektrik A.Ş. Genel 
Müdürü Yılmaz Karaman ile Oda YK 

Başkanı Cengiz Göltaş ve YK Yazman Üyesi 
M. Sıtkı Çiğdem görüşme yaptı. Görüşmede, 
Başkent A.Ş.’de işletme faaliyetleri, çalışan mü-
hendislerin durumu ve Ankara Şube YK Başkanı 
Mustafa Kadıoğlu’nun görev yerinin değiştirilme-
si sorunu ele alındı.

1 Eylül- Ankara Savaş Karşıtı Platformu tara-
fından 1 Eylül Dünya Barış Günü nedeniyle 

emperyalist işgal ve sömürüye karşı barış, de-
mokrasi ve halkların kardeşliği için düzenlenen 
“1 Eylül Dünya Barış Günü” mitingine katılım 
sağlandı. 

2 Eylül- Düzce Depremzedeler Derneği’nin 
Organizasyonu ile konut sorunlarını çöz-

mek için Ankara’ya gelen 600 Depremzedelerin 
Abdi İpekçi Parkı’ndaki Oturma Eylemine destek 
vermek üzere Odamız adına YK Yazman Üyesi 
Sıtkı Çiğdem katıldı.

2 Eylül- Başbakanlık Mevzuatı Geliştirme 
ve Yayın Genel Müdürlüğü Daire Başkanı 

İlhami Nalbantoğlu ile TMMOB ve Odaların Yö-
netmeliklerinin Resmi Gazete’de yayımlanma-
sında yaşanan sorunların çözümü için yapılan 
görüşmeye Oda Yönetim Kurulu Yazman Üyesi 
M. Sıtkı Çiğdem, TMMOB Genel Sekreteri M. Fik-
ret Özbilgin ile TMMOB Hukuk Müşaviri Nurten 
Çağlar Yakış katıldılar. 

5 Eylül-Başbakanlık Müsteşar Yardımcısı 
Ruhi Özbilgiç ile TMMOB Odalarının Yö-

netmeliklerinin Resmi Gazete’de yayımlanma-
sında yaşanan sorunların çözümü için yapılan 
görüşmeye Oda Yönetim Kurulu Yazman Üyesi 
M. Sıtkı Çiğdem, TMMOB Genel Sekreteri M. Fik-
ret Özbilgin ile TMMOB Hukuk Müşaviri Nurten 
Çağlar Yakış katıldılar. 

6 Eylül- Oda Yönetim Kurulu Yazman Üye-
si M. Sıtkı Çiğdem Başkanlığı’nda Oda 

Hukuk Müşavirleri ile ortak toplantı yapıldı bir 
önceki toplantıda alınan kararlar ve bu doğrul-
tuda yapılan yazışmalar değerlendirilerek ÖİB ile 
ETKB’ye yönelik olarak yapmış oldukları yanlış 
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Seydişehir Alüminyum Tesisleri otel lobilerinde 
pazarlanmaya çalışılmaktadır. Ülkemizde boksit-
ten alüminyum üreten tek tesis olan Seydişehir 
Alüminyum Tesisleri özelleştirme kapsamından ve 
programından çıkarılmalıdır” denildi.

18-21 Eylül-Elektrik-Elektronik-Bilgi-
sayar Mühendisliği 10. Ulusal 

Kongresi ve Fuarı, İstanbul Şube’nin organizas-
yonuyla gerçekleştirildi. Kongreye Oda adına YK 
Başkanı Cengiz Göltaş, YK Başkan Yardımcısı 
Mehmet Turgut, Yazman Üye Sıtkı Çiğdem, Say-
man Üye Mustafa Öztürk, YK Üyesi Cem Kükey, 
YK Üyesi Ramazan Pektaş katıldılar.

24 Eylül-“147 Yılını Tamamlayan TCDD’nin 
Kamu Hizmeti Niteliği Ortadan Kaldırı-

lıyor!” başlıklı bir basın açıklaması yapıldı. Açık-
lamada, yanlış ulaşım politikaları yüzünden her 
yıl binlerce insanın öldüğü ve sakat kaldığı, kor-
kunç maddi zarar meydana geldiği belirtilerek; 
TCDD’nin tasfiyesine yönelik politikaların bir an 
önce terkedilmesi ve kamu yararına toplu ulaşım 
politikalarına ağırlık verilmesi istendi. 

2-3 Ekim-İzmir Şube’nin düzenlediği II. 
Otomasyon Sempozyumu, Mani-

sa’da gerçekleştirildi. Sempozyuma Oda adına 
YK Yazman Üyesi Sıtkı Çiğdem katıldı.

27-28 Eylül- 38. Dönem 6. Koor-
dinasyon Kurulu Ankara’da 

Angora Otel’de gerçekleştirildi. Koordinasyon 
Toplantısı’na Oda Yönetim Kurulu, Şube Yönetim 
kurulları, Onur ve Denetleme Kurulları ile hukuk 
müşavirleri katıldı. 

7 Ekim-8 Ekim 2003 tarihinde 6. duruşması 
yapılacak olan Hasan Balıkçı davasıyla 

ilgili olarak ODA YK bir basın açıklaması yaptı. 

Açıklamada “Bu olay bir buzdağının görünen 
kısmıdır. Balıkçı’nın katil zanlıları ve azmettirici 
zanlı yakalanmıştır ancak olayın arkasındaki 
diğer kişiler ve şebekelerden haber yoktur. Bu 
adamı o kadar ay kim korumuştur, Hasan Balıkçı 
işletmeyi kapattıktan sonra kimler açtırmıştır? TE-
DAŞ ve ilgili kamu kurumlarında kaçak elektrikle 
ilgili rüşvet havuzundan kimler beslenmektedir? 
Bunlar neden soruşturulmuyor? Bunların açığa 
çıkartılması için daha kaç Hasan Balıkçı’nın 
ölmesi gerekiyor?” denilerek soruşturmanın 
derinleştirilmesi istendi.

8 Ekim- Hasan Balıkçı davasıyla ilgili 6. 
Duruşma Şanlıurfa’da yapıldı. Duruşmayı 

TMMOB, EMO yönetici ve üyeleri, çok sayıda 
sendika ve DKÖ temsilcisi, Hasan Balıkçı’nın ai-
lesi ve arkadaşlarının oluşturduğu kalabalık bir 
topluluk izledi. Mahkeme sırasında sanık avukat-
ları TEDAŞ’ın konuyla ilgili belgesi olmadığını be-
lirterek azmettirici sanık Zeki Akkoyun hakkında 
tahliye talebinde bulundular. Mahkeme bu talebi 
reddetti ve davayı 7 Kasım’a erteledi. Ayrıca TE-
DAŞ’tan soruşturmaya yönelik belge istenmesine 
ve soruşturmanın derinleştirilmesine karar verildi. 
Duruşmanın ardından bir basın toplantısı ger-
çekleştirildi. Toplantıda TMMOB’dan Necmi 
Ergin, EMO İzmir Şb. Başkanı Musa Çeçen, 
EMO Adana Şb. Başkanı Ahmet Sarı, Hasan 
Balıkçı’nın eşi Şengül Balıkçı ve avukat Mustafa 
Çinkılıç konuşarak bir yıllık süreci, olayın perde 
arkasını ve gelinen durumu anlattılar.  

8-10 Ekim-Diyarbakır Şube’nin dü-
zenlediği II. Ulusal Aydınlatma 

Sempozyumu gerçekleştirildi. Sempozyuma 
Oda adına YK başkanı Cengiz Göltaş, Yazman 
Üye Sıtkı Çiğdem, Sayman Üye Mustafa Öztürk, 
YK Üyesi Cem Kükey katıldılar.
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15-18 Ekim- II. Yenilenebilir Enerji 
Kaynakları Sempozyumu ya-

pıldı. İzmir Şube tarafından düzenlenen Sempoz-
yuma Oda YK Başkanı Cengiz Göltaş, Yazman 
Üye Sıtkı Çiğdem, Sayman Üye Mustafa Öztürk, 
YK Üyesi Cem Kükey katıldılar. 

18 Ekim-18 Ekim 2002’de kaybettiğimiz 
Hasan Balıkçı’nın ölümünün 1. yılında 

anma etkinlikleri yapıldı. Etkinliklere Oda adına 
YK Başkanı Cengiz Göltaş, Yazman Üye Sıtkı 
Çiğdem, Sayman Üye Mustafa Öztürk katıldılar. 
Adana Şube’nin düzenlediği anma etkinlikleri 
mezar ziyaretiyle başladı. Daha sonra Seyhan 
Belediyesi tarafından yapılan Hasan Balıkçı 
Parkı’nın açılışı yapıldı. Açılış töreninde Hasan 
Balıkçı’nın ailesine ve Şengül Balıkçı’ya YK 
Başkanı Cengiz Göltaş tarafından birer onur 
plaketi verildi. 

22 Ekim-ODA YK, “Hükümet TÜBİTAK’ı ‘bir 
defaya mahsus’ siyasi denetim altına 

almak istiyor” başlıklı bir basın açıklaması yaptı. 
Açıklamada son beş aydır ataması yapılmayan 
TÜBİTAK Başkanlığı sorununun nasıl ortaya 
çıktığı anlatıldı ve Hükümetin getirmek istediği 
yasa tasarısı eleştirildi. Açıklamada, Hükümetin 
tıkanıklığa sebep olarak kurumu siyasi denetim 
altına almak istediği belirtilerek bu tutumdan 

vazgeçilmesi, bilim ve teknoloji çalışmalarına 
ağırlık verilmesi istendi. 

27 Ekim-Cumhurbaşkanlığı  Devlet Denet-
leme Kurulu’nun enerji alanında yaşa-

nan yolsuzluklar hakkındaki raporu üzerine ODA 
YK bir basın toplantsı yaptı. “Enerjide Mızrak Çu-
vala Sığmıyor: Özelleştirme ve Serbestleştirme 
Soygununun Gerçek Faturası Açıklansın” başlıklı 
toplantıya ODA adına YK Başkanı Cengiz Göltaş, 
Yazman Üye Sıtkı Çiğdem ve Ankara Şube YK 
Başkanı Mustafa Kadıoğlu katıldılar. Toplantıda 
konuşan Cengiz Göltaş, özelleştirme soygunu-
nun gerisinde yatanları açıklayarak, EMO’nun 
bugüne dek yaptığı temel eleştirileri sıraladı. 
“Serbest piyasa, tekellere son” diye diye devlet 
eliyle özel tekeller yaratıldığını belirten Göltaş, 
yolsuzlukların toplam faturasının halka açıklan-
masını isteyerek bu yolsuzlukların makyaj poli-
tikalarla düzeltilemeyeceğini, enerjinin kamusal 
bir hizmet anlayışıyla üretilmesi ve tüketilmesi 
gerektiğini belirtti. 

7 Kasım- 18 Ekim 2002’de, kaçak elektrik 
kullanan fabrikatörlerin kiraladığı tetikçiler 

tarafından öldürülen EMO üyesi, TEDAŞ görevlisi 
Hasan Balıkçı’yla ilgili 7. duruşma Şanlıurfa’da 
yapıldı.Sanıkların savunmalarını yaptığı duruşma 
sonunda mahkeme heyeti eksik belgelerin gelme-
si ve yeni şahitlerin dinlenmesi için davayı 5 Aralık 
tarihine erteledi. Duruşmaya, müdahil avukatları, 
EMO yöneticileri ve üyeleri, Hasan Balıkçı’nın ai-
lesi ve yakınları ile çeşitli sendika ve DKÖ tem-
silcilerinden oluşan kalabalık bir topluluk katıldı.
Duruşma sonrasında EMO Yönetim Kurulu Baş-
kanı Cengiz Göltaş basına bir açıklama yaptı. 
Göltaş açıklamasında, TEDAŞ Genel Müdürlüğü 
ve TEDAŞ Adana Müessese Müdürlüğü’nün bu 
davaya ilgi göstermediğini, kurum avukatlarının 
duruşmaları izlemekle yetindiğini söyledi. Bu 
davanın klasik bir cinayet davası olmadığını 
söyleyen Göltaş, asıl yapılması gerekenin TEDAŞ 
içinde ciddi bir soruşturma açılarak rüşvet havu-
zundan beslenen kirli ilişkilerin açığa çıkartılması 
olduğunu belirtti. 

1 Kasım- Elektrik Mühendisleri Odası II. 
Öğrenci Kurultayı ODTÜ Kemal Kurdaş 

Toplantı Salonu’nda gerçekleştirildi. Kurultaya 
YK Başkanı Cengiz Göltaş, Yazman Üye Sıtkı 
Çiğdem, YK Saymanı Mustafa Öztürk, YK Üyesi 
Seyit Çankaya katıldılar.

10 Kasım-Elektrik İşleri Etüd İdaresi Genel 
Müdürü Mustafa Kemal Büyükmıhçı ile 

yapılan görüşmeye Oda YK Başkanı Cengiz 
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Göltaş ve Ankara Şube Yazman Üyesi Kemal 
Ulusaler katıldılar. Görüşmede EMO’nun enerji 
alanındaki görüşleri anlatıldı ve IV. Enerji Sem-
pozyumu’na kurumun katılımı talep edildi.

11 Kasım-TETAŞ Genel Müdürü Hacı 
Duran Gökkaya ile yapılan görüşmeye 

Oda YK Başkanı Cengiz Göltaş ve Sayman Üye 
Mustafa Özdemir katıldılar. Görüşmede EMO’nun 
enerji alanındaki görüşleri anlatıldı ve IV. Enerji 
Sempozyumu’na kurumun katılımı talep edildi.

13 Kasım-TMOB Türkiye IV. Enerji Sem-
pozyumu hazırlıkları çerçevesinde MTA 

Genel Müdür Ali Kemal Işıker ile bir görüşme 
yapıldı. Sempozyumun ayrıntılarının konuşul-
duğu ve MTA’nın da aktif katılımının istendiği 
görüşmeye YK Başkanı Cengiz Göltaş ve YK 
Saymanı Mustafa Öztürk katıldılar.

3-7 Aralık-Bursa Şube’nin düzenlediği 
ELECO 2003 Kongre ve Fuarı ger-

çekleştirildi. ELECO 2003’e YK Başkanı Cengiz 
Göltaş, YK Saymanı Mustafa Öztürk, ve YK Üyesi 
Seyit Çankaya katıldılar. Oda YK Başkanı Cengiz 
Göltaş açılışta bir konuşma yaptı. 

10-11-12 Aralık-TMMOB Türki-
ye IV. Enerji Sempoz-

yumu Ankara’da Milli Kütüphane’de gerçekleş-
tirildi. Sempozyuma YK Başkanı Cengiz Göltaş, 
YK Yazmanı Sıtkı Çiğdem, YK Saymanı Mustafa 
Öztürk, YK Üyesi Cem Kükey, YK Üyesi Seyit 
Çankaya katıldılar. Çok yoğun katılımın olduğu 
ve ETK Bakanı Hilmi Güler’in de bir konuşma 
yaptığı açılış gününde YK Başkanı Cengiz Göltaş 
da bir konuşma yaptı. İlginin üç gün boyunca hiç 
düşmediği Sempozyumda dört oturum, bir panel 
ve bir özel sunum gerçekleştirildi.

16 Aralık-TRT Ankara Radyosu’nda 11:
00-12:00 arasında yayınlanan ve Enerji 

Sempozyumu ile enerji politikalarının tartışıldığı 
programa Oda YK Başkanı Cengiz Göltaş, EMO 
Ankara Şube Bşk. Yrd.-Sempozyum YK Bşk. Ke-
mal Ulusaler ile Makina MO Bşk. Emin Koramaz 
katıldılar.

19-20 Aralık-Sekreteryasını Makina 
Mühendisleri Odası’nın yaptığı  

TMMOB Sanayi Kongresi yapıldı. Kongreye YK 
Başkanı Cengiz Göltaş, YK Yazmanı Sıtkı Çiğdem 
ve YK Saymanı Mustafa Öztürk katıldılar.

20 Aralık-EMO Ankara Şube’nin geleneksel 
gecesi Dedeman Hotel’de yapıldı. Ge-

ceye YK Başkanı Cengiz Göltaş, YK Yazmanı Sıtkı 
Çiğdem, YK Saymanı Mustafa Öztürk katıldılar.

22-23 Aralık-Hazırlıkları İnşaat 
Mühendisleri Odası, Şehir 

Plancıları Odası ve Mimarlar Odası tarafından 
yürütülen TMMOB Konut Kurultayı’na Oda YK 
Başkanı Cengiz Göltaş katıldı.

23 Aralık- Elektrik Mühendisleri Odası Yö-
netim Kurulu ve ESM Sendikası Yönetim 

Kurulu, Zaman gazetesinde çıkan ve 150 TEDAŞ 
çalışanının kaçak elektriğe göz yumdukları için 
tayin edildikleri içerikli bir haber üzerine ortak ba-
sın açıklaması yaptılar. “Ankara’dan sürgüne gön-
derilen 150 TEDAŞ çalışanına yönelik suçlamalar 
ispat edilmelidir” başlıklı açıklamada TEDAŞ ve 
ETKB yetkililerine bu kişilerin hakkında ne gibi bir 
soruşturma yapıldığı, haklarında ne gibi deliller 
olduğu, resmi bir açıklama olmaksızın bu kişiler 
hakkında basına bilgi sızdırmanın sorumlulukla 
bağdaşıp bağdaşılmadığı gibi sorular soruldu. 
Basın açıklamasında, adı geçen kişilerin kaçak 
elektrik takip biriminde çalışmadıkları ve uzun 
süreden beri BEDAş ve TEDAŞ’ta personele 
yönelik baskıcı uygulamalar olduğu belirtilerek, 
bu uygulamaların yapılmak istenen özelleştirme 
operasyonun bir parçası olduğu belirtildi. 

Kaçak elektrikle mücadelenin salt polisiye yön-
temlerle sağlanamayacağını belirten EMO ve 
ESM Yönetim Kurulları, bu soruna sahip çıkılmak 
isteniyorsa öncelikle Hasan Balıkçı cinayetiyle 
ilgili olarak TEDAŞ içinde derinlikli bir soruşturma 
yürütülmesi gerektiğini belirttiler. 

24 Aralık-Eskişehir Temsilciliği yeni hizmet 
binası açılışı yapıldı ve üyelerle akşam 

yemeği yapıldı. Hizmette 25. yılını dolduran bir 
üyemize onur belgesinin verildiği açılışa YK 
Başkanı Cengiz Göltaş ve YK Saymanı Mustafa 
Öztürk katıldılar.


